
Zápis z porady vedení konané dne 6. 2. 2017 

 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Veselý, Bartošek, Křenek, Malinka, Vičar, Rebok, Dostál, 

Kohoutková, Novotná Buršíková 

Omluveni: Matyska 

 

1. Informace od Ing. Veselého 

 Veselý informoval o pátečním jednání rady pro IT. Konstatoval, že jednotliví členové 

rady stále nejsou srovnatelně dobře informována o jednotlivých oblastech, které 

univerzita v rámci podpory IT řeší a co z toho zajišťuje ÚVT. Je nutné hlouběji 

prezentovat financování konkrétních oblasti a zdůraznit jejich užitečnost pro uživatele. 

Argumenty musí být dobře podloženy vhodnými statistikami.  

 Bartošek upozornil na výrazný nárůst financí potřebných pro zajištění elektronických 

informačních zdrojů, který očekáváme od roku 2018.  

 Další zasedání Rady pro IT proběhne v pátek 31. března od 14.00 v prostorách na 

Botanické, budou představeny týmy IS a ÚVT. Veselý vyzval kolegium, aby zvážilo 

náměty pro prezentaci Ústavu při této příležitosti. Pro jednání bude předběžně 

rezervován Klub ÚVT.  

 

2. Kontrola úkolů 

 Tajemnice připomněla nutnost dodat co nejdříve návrhy kontrol. Poděkovala divizním, 

kteří již kontroly dodali, jmenovitě Bartoškovi a Malinkovi; zbylí je zašlou nejpozději 

do 13. 2. N. Buršíkové.  

 Plán veřejných zakázek – podklady z RMU bychom měli obdržet v úterý. Při přípravě 

OP VVV projektů probíhá práce s finančními náklady podle předpokládaného rozsahu 

činností.  

 

3. Ostatní 

 Ve čtvrtek 23. 2. se od 14:00 sejde vědecká rada  

 Příští čtvrtek proběhne jednání kvestorky s ředitelem Magionu Vaculínem. 

 Kohoutková informovala, že Ostravská univerzita projevila zájem o inetovou nástavbu 

nad Magionem v podobném rozsahu, který jsme loni poskytli univerzitě v Plzni.  

 Wi-fi na SKM – v současnosti je řešení závislé na rozhodnutí o financování. 

Upřesnění nejasností je vázáno na vyjasnění rozpočtu univerzity na letošní rok.  

 Oddělení sítí provádí revizi připojení zařízení, je nutné napojit MeDiMeD na nové 

prvky. Dostál prodiskutuje se Slavíčkem stávající připojení a získá informace pro další 

postup. Součástí přepojení bude také analýza potřeb připojených subjektů a ujasnění 

našich technicky-podpůrných povinností.  

 Regner a Kohoutková poděkovali J. Ocelkovi za práci na převzetí správy O365 a 

Yammeru. Připravuje se informační kampaň, v příštích 14 dnech budou chodit 



průběžné informace. 26. 2. proběhne ostré nasazení Yammeru společně s newsletterem 

pro zaměstnance.  

 Divizní zašlou do příštího pátku informace pro výroční zprávu. Nejpozději koncem 

tohoto týdne musí být řediteli odevzdány podkladové materiály pro evaluaci.  

 Začátkem dubna proběhne must week zaměřený na cloudy.  

 Byl vytvořen programový výbor výjezdního zasedání: Vičar, Strejčková, Antol, 

Růžička, Jati, Čecháčková, Opálka, Láznický.  

 Dostál upozornil, že proběhne sběr dat týkajících se smluvního výzkumu,  požádal o 

podklady.  

 

4. Informace z projektové podpory 

 Byla vyhlášena výzva PO1 OP VVV Předaplikační výzkum, viz 

http://www.msmt.cz/strukturalni-fondy-1/vyzva-c-02-16-025-predaplikacni-vyzkum 

 16. 3. se v Brně uskuteční Regionální den k 10. výročí ERC (European Research 

Council). Program a registraci naleznete zde -

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeVle4LHBNrHnHkxD9Yl6q0utvRwPvu

3RDfgjJt5SY9Cida-w/viewform 

 

 

 

 Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

                       zástupce ředitele ÚVT                            

http://www.msmt.cz/strukturalni-fondy-1/vyzva-c-02-16-025-predaplikacni-vyzkum

